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TRGOVAČKA ŠKOLA 

Trg J. F. Kennedyja 4 

10000 ZAGREB 

 

KLASA: 003-06/25-01/02 

URBROJ: 251-107-01-25-1 

Zagreb, 24. siječnja 2025. godine   

 

 

Z A P I S N I K 

s 49. sjednice Školskog odbora održane 24. siječnja 2025. godine s početkom u 13,00 sati 

 

Nazočni: Josipa Mioč,  prof. – predstavnik radnika; Nela Vujević, dipl. oec. – predstavnik 

Nastavničkog vijeća; Zrinka Kenđelić,  prof. – predstavnik Nastavničkog vijeća; 

Ljuba Prša, dipl. oec. – predstavnik Osnivača; Bojan Nonković, dipl. oec. – 

predstavnik Osnivača; Marija Mijatović, prof. – predstavnik Osnivača  

 

Odsutni:; Ivo Škrmeta – predstavnik roditelja. 

 

                    

Ostali nazočni:   

Darko Grgurić, prof. – ravnatelj 

Marko Šeparović, mag. iur. – tajnik. 

 

                

Predsjednica Školskog odbora utvrdila je da je na sjednici prisutan dovoljan broj članova za  

održavanje sjednice i pravovaljano odlučivanje.  

 

Predsjednica Školskog odbora predložila je sljedeći:  

 

DNEVNI RED: 

 

1. Usvajanje Zapisnika 48. sjednice Školskog odbora 

2. Izvješće o realizaciji Odluka donesenih na 48. sjednici Školskog odbora 

3. Zapošljavanje 

4. Plan nabave za 2025. godinu 

5. Prijedlog financijskog plana 2025.-2027. 

 

 

Predloženi Dnevni red jednoglasno je usvojen. 

 

 

Ad 1. Usvajanje Zapisnika s 48. sjednice Školskog odbora 

Predsjednica Školskog odbora predložila je usvajanje Zapisnika s 48. sjednice Školskog odbora 

održane dana 12. prosinca 2024. godine, koji je dostavljen članovima uz Poziv za sjednicu 

Školskog odbora. 

Školski odbor jednoglasno je usvojio Zapisnik s 48. sjednice Školskog odbora održane dana 12. 

prosinca 2024. godine. 
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Ad 2. Izvješće o realizaciji Odluka donesenih na 48. sjednici Školskog odbora 

Ravnatelj je obavijestio članove Školskog odbora da su izvršene sve Odluke donesene na 48. 

sjednici Školskog odbora održanoj dana 12. prosinca 2024. godine.  

 

 

Ad 3. Zapošljavanje 

 Članovima Školskog odbora predstavljen je prijedlog ravnatelja Trgovačke Škole za 

davanje prethodne suglasnosti za dopunu satnice na mjestu nastavnika politike i gospodarstva 

F. R. Temeljem Zakona o odgoju i obrazovanju u osnovnoj i srednjoj školi, nije potrebno 

raspisivati natječaj do punog radnog vremena ukoliko je zaposlenik zaposlen na neodređeno 

nepuno radno vrijeme, stoga je 

Školski odbor jednoglasno je donio  

 

O D L U K U 

 Daje  se prethodna suglasnost za zasnivanje radnoga odnosa s F. R. za rad na radnom 

mjestu nastavnika politike i gospodarstva, za rad s nepunim radnim vremenom od 35 sati. 

 Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja.  

 

Članovima Školskog odbora dostavljen je prijedlog ravnatelja Trgovačke Škole za 

davanje prethodne suglasnosti za zasnivanje radnog odnosa na radnom mjestu nastavnika 

matematike i informatike – 1 izvršitelj/ica na neodređeno vrijeme za rad s nepunim radnim 

vremenom – 32 sata, temeljem natječaja objavljenog dana 30. prosinca 2025. godine. S obzirom 

da je na natječaj pristigla jedna pravodobna i potpuna prijava, ali da kandidatkinja ne ispunjava 

uvjete iz čl. 105. st. 7. Zakona o odgoju i obrazovanju u osnovnoj i srednjoj školi, 

  

Školski odbor jednoglasno je donio  

 

O D L U K U 

Daje  se prethodna suglasnost za zasnivanje radnoga odnosa s A. N. za rad na radnom 

mjestu nastavnika matematike i informatike, za rad s nepunim radnim vremenom od 32 sata, na 

određeno vrijeme do 5 mjeseci, sukladno čl. 107. st. 12. Zakona o odgoju i obrazovanju u 

osnovnoj i srednjoj školi dok se ne ponovi natječaj za navedeno radno mjesto. 

  

 Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja.  

 

 

Ad 4. Plan nabave za 2025. godinu 

 

Članovi Školskog odbora upoznati su s Prijedlogom plana nabave za 2025. godine koji je 

članovima dostavljen uz Poziv za sjednicu Školskog odbora.  

Školski odbor jednoglasno je dao suglasnost putem elektroničke pošte te sada verificira istu te 

donosi 

 

O D L U K U 

kojom se prihvaća Plan nabave za 2025. godinu.  
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Ad 5. Prijedlog financijskog plana 2025.-2027. 

 

Članovi Školskog odbora upoznati su  s Prijedlogom Financijskog plana za 2025.-2027. godine.  

Dokumentacija vezana uz ovu točku dnevnog reda dostavljena je članovima uz Poziv za 

sjednicu Školskog odbora. Većina prihoda odnosi se na prihode od strane Ministarstva znanosti,  

obrazovanja i mladih odnosno na plaće i materijalna prava zaposlenika te na prihode od strane 

Gradskog ureda za obrazovanje, sport i mlade odnosno na materijalne troškove. Glavninu 

rashoda čine rashodi za plaće zaposlenika i materijalni troškovi.  

Školski odbor jednoglasno je dao suglasnost putem elektroničke pošte te sada verificira istu te 

donosi 

 

O D L U K U 

 kojom se prihvaća Prijedlog Financijskog plana za 2025.-2027. 

 

 

Sjednica Školskog odbora završila je u 13,25 sati. 

 

 

                 Zapisničar:                        Predsjednica Školskog odbora:  

 

     /Marko Šeparović, mag. iur./                                                           /Josipa Mioč, prof./  


